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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent. To saker behandles i tillegg: 
1. Lys Våken 
2. Presentasjon av det nye menighetsrådet i gudstjeneste 
Godkjenning av protokoll 

Godkjent med merknad; Arne Didrik Danielsen er foreslått som nestleder i sak 2/23. 
Saksbehandler retter feilen, og det står nå i stedet at han er foreslått som 
vararepresentant. 
 
Saker til behandling 

4/23 Innkalling av varamedlemmer til menighetsrådsmøter 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2023-2027 15.11.2023 4/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd ønsker at «X antall» varamedlemmer kalles inn til 
menighetsrådsmøtene i perioden 2023-2027. 
 
Møtebehandling 

Gjøvik menighetsråd er samstemte i at det er ønskelig at alle varamedlemmer møter 
på menighetsrådsmøtene. Innspill til vedtaket er imidlertid at varamedlemmene 
inviteres fremfor å innkalles. Det presiseres også at når det er flere til stede enn 
antall faste medlemmer, må det opplyses om hvem som har stemmerett og ikke i 
starten av møtene.  
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd ønsker at alle varamedlemmer inviteres til 
menighetsrådsmøtene i perioden 2023-2027.  
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5/23 Forslag til årsbudsjett 2024 Gjøvik sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2023-2027 15.11.2023 5/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd vedtar det foreslåtte årsbudsjettet for 2024. 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådsleder Kirsten Aarflot presenterer de overordnede prinsipper for 
budsjettet.  
 
I og med at kirkemusikk er en såpass stor post i forhold til de andre, vier rådet mye 
tid til å snakke om denne budsjettposten. Menighetsrådsleder forteller at det har vært 
et ønske fra menighetsrådet i Gjøvik å satse på sommerlørdag, og størrelsen på 
kirkemusikkbudsjettet er således ønsket. Det er imidlertid nytt for året at tv-sendte 
gudstjenester kommer inn med ytterligere honorarutgifter i budsjettet. 
Menighetsrådsleder viser til at Gjøvik menighetsråd, i tidligere behandling av sak om 
tv-sendte gudstjenester, har vært klare på at de ønsker alminnelige gudstjenester 
som viser Gjøvik menighet på en gjenkjennbar måte. Menighetsrådsleder presiserer 
at det nye rådet står fritt til å gjøre egne vedtak, og ha andre meninger enn det gamle 
rådet. Likevel er dette et såpass nytt vedtak, at menighetsrådsleder er overrasket 
over at det legges opp til denne budsjettrammen for de tv-sendte gudstjenestene.  
Budsjettrammen for tv-sendte gudstjenester ble deretter gjenstand for en grundig 
behandling. Flere i rådet uttrykker at det er spesielt viktig i tv-gudstjenester at 
musikken løftes frem, og at det i så måte er nødvendig med kvalitet. Andre i 
menighetsrådet mener likevel at man i større grad bør benytte lokale krefter. Det er 
mange flinke musikere i Gjøvik og på Toten, og det sies at det burde være 
unødvendig å hente musikalske krefter fra Oslo for dette formålet. Gjøvik kirke har 
dessuten en særdeles god organist og et godt orgel, som i seg selv er en spesiell 
styrke i Gjøvik kirkes gudstjenester. Samtidig blir det sagt at en tv-sendt gudstjeneste 
må ha god regi og «trøkk», og da er det viktig med gode forsangere. Rådet drøftet 
saken, og kom frem til at det er ønskelig å invitere kantor til et menighetsrådsmøte. 
Det må i så fall bli på nyåret, og rådet vedtar derfor budsjettet slik det er lagt frem. 
Rådet ønsker likevel at det legges ved en kommentar om å se på muligheten for å 
redusere budsjettet til tv-sendte gudstjenester. 
 
Gjøvik menighetsråds medlemmer er også opptatt av barn, unge og diakoni, og det 
blir derfor bemerket at budsjettet til disse prosjektene ser slunkne ut. Saksbehandler 
forklarer at budsjettet er satt opp slik ut ifra hvordan trosopplæring og diakoni er 
organisert under Gjøvik kirkelig fellesråd. Det blir gitt ytterligere midler fra rDnk, og 
budsjettpostene hos Gjøvik menighetsråd inngår derfor som en del i et større 
budsjett. De lokale midlene til for eksempel trosopplæring kan benyttes til spons av 
deltakeravgifter, dekking av konfirmantavgifter osv. Til det er det satt av en liten årlig 



 4  

sum, men menighetsrådet har solide midler på øremerket fond både til trosopplæring 
og diakoni om det skulle være ønske om å bruke mer. I budsjettet til diakoni er det nå 
satt av 5000kr til støtte til Superuka. Det kommer etter at trosopplæring/diakoni har 
søkt menighetsrådene om støtte til dette formålet de siste to årene. Som et innspill til 
dette, forteller menighetsrådsleder at fellesrådet har ytret ønske om at flere fra 
lavinntektsfamilier skal kunne få mulighet til å benytte tilbudet, og det har derfor vært 
kontakt med NAV for å sikre at tilbudet når de som trenger det mest. 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd vedtar det foreslåtte årsbudsjettet for 2024, men henstiller til 
kantor å se på muligheten for å redusere budsjettet for de tv-sendte gudstjenestene.  
 

 

 
6/23 Forslag til fordeling av takkoffer 2024 Gjøvik sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2023-2027 15.11.2023 6/23 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd vedtar fordeling av takkoffer med følgende innspill: 
 
Møtebehandling 

Gjøvik menighetsråd ble forelagt forslag til takkofferfordeling. Menighetsrådsleder 
Kirsten Aarflot forklarer bakgrunnen for takkofferfordelingen, og at de eksterne 
takkofrene er valgt ut på bakgrunn av lokal tilknytning og betydning.  
 
Sokneprest Ole Jacob Nyhus ønsker at det endres rekkefølge på de to første 
takkofrene i året, slik at det tas opp offer til misjonsengasjement på misjonens dag,  
7. januar. 
 
I forslaget er det foreslått 16 takkoffer til kirkemusikk. Likevel er det satt inn 17 
takkoffer til kirkemusikk. Det ene av disse takkofrene kan derfor byttes ut med et 
annet formål i løpet av 2024. Rådet kan komme tilbake til hvilket formål de ønsker å 
støtte på et senere tidspunkt. Menighetsrådsleder opplyser om at det tidligere har 
blitt tatt opp offer i forbindelse med akutte kriser og katastrofer.  
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd vedtar fordeling av takkoffer med følgende innspill: 
- Takkoffer til misjonsengasjement 7. januar. 
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7/23 Underutvalg 2023-2027 Gjøvik sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2023-2027 15.11.2023 7/23 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken legges frem uten forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådsleder Kirsten Aarflot presenterer ordningen med underutvalg. I 
forbindelse med trosopplæring, spurte et rådsmedlem om det er slik at et 
trosopplæringsutvalget skal sitte med ansvaret for å bemanne de ulike 
trosopplæringstiltakene. Saksbehandler svarer at det er menighetsrådet som har 
ansvaret for trosopplæringstiltakene i sitt sokn, men at medlemmene av 
underutvalget kan ha et særlig fokus på, og omsorg for, hvordan trosopplæring blir 
arbeidet med i menigheten.  
 
Det er flere som melder seg til diakoniutvalget og gudstjenesteutvalget. Kirsten 
Aarflot ønsker å fortsette som menighetens Kirkens Nødhjelp-kontakt. Det er ingen 
som melder seg til trosopplæringsutvalget, og Kirsten tar på seg å sitte videre også i 
dette utvalget. Hun forteller at ettersom hun blir alene i utvalget, må rådet påregne at 
trosopplæringsarbeidet blir behandlet i menighetsrådsmøtene.  
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd velger representanter til underutvalg: 
 
Gudstjenesteutvalget: 

- Berit Bratlie Finstad 
- Dagny Stuve Nesje 

 
Diakoniutvalget: 

- Ellen Kari Aalstad 
- Eva Bævre 
- Anne Brit Tøndel Bodsberg 
- Karin Houth Fjellseth 

Representant i diakoniutvalget som ikke sitter i menighetsrådet: 
- Marit Nymark 

 
Trosopplæringsutvalget: 

- Kirsten Aarflot 
 
KN-kontakt: 

- Kirsten Aarflot 
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8/23 Evaluering Åpent kapell Gjøvik Allehelgen 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2023-2027 15.11.2023 8/23 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd gir følgende evaluering av Åpent kapell i forbindelse med 
Allehelgen 2023; 
- 
 
Møtebehandling 

Kirsten Aarflot stilte som vertskap ved åpent kapell. Se vedtak for evaluering av årets 
gjennomføring av tiltaket. 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråds evaluering av Åpent kapell i forbindelse med Allehelgen: 
 
Det var i år ca 20 innom kapellet på allehelgensaften. Det kom praktisk talt ingen 
etter at det ble mørkt i år heller. Vi kan vurdere å avslutte tidligere, f.eks.17.30.  
Vanligvis er det godt å være to fra starten med alt som skal ordnes i stand. En av oss 
ordner plakater og fakler, da er det god tid til å teste musikken på lydanlegget. I år 
fikk jeg hjelp av en sønn. Det var ordnet fint med bord og steinheller på forhånd, men 
som i fjor synes vi det er unødvendig at trallen/bordet for kisten står så åpent midt i 
synet.  
 
Det manglet den spesielle 3,5mm Jack-kabelen som var kjøpt inn for å koble PC-en 
til trådløs-mic for å få fram musikken vi har forberedt.  
 
De som kom, satte pris på tiltaket, og enkelte ville gjerne hatt med seg andre, så 
tiltaket er mest fristende å benytte når været er bedre enn i år.  
   
Utstyr det er behov for til gjennomføringen. En liste med tanke på årlig tiltak: 

- Bord med steinheller for å sette telys på 
- Telys 
- Stake med vanlig lys for å tenne fra, evt kubbelys 
- Fyrstikker/ lighter 
- Fakler, minst 8 stk (må stå 2 foran inngangsdør og minst en ved hver plakat) 
- Plakater til å henge på gjerdet ved (helst) 4 porter (åpningstid) OG 

TAPE/stifter 
- Plakat på innerdør med velkommen inn. (Kaldt å ha både ytterdør og innerdør 

åpne!)  
- Musikkliste, pc/mobil med Spotify og kabel til å koble på anlegget (3,5mm Jack 

i begge ender). (Evt CD-spiller) 
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9/23 Første planlegging av Åpen kirke i fastetiden 2024 Gjøvik sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2023-2027 15.11.2023 9/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd ønsker å gjennomføre åpen kirke i fastetiden 2024 etter mal fra 
tidligere år; 
Kirken åpner kl. 20:30 
Mulighet for stillhet, lystenning og ettertanke fram til kl.21:00.  
Fra kl. 21:00 til kl. 21:30 er det musikk, betrakting og bønn. 
 
XX tar kontakt med Tom Torkehagen.  
 
Møtebehandling 

Sokneprest Ole Jacob Nyhus påpeker at det står feil årstall i saksframlegget;  
Det står «Ønsker rådet å spørre ham for 2023?», men korrekt årstall er 2024. 
 
Kirsten Aarflot har allerede vært i kontakt med Tom Torkehagen. Han tar på seg 
oppdraget også denne gangen hvis rådet ønsker det. Gjøvik menighetsråd stiller seg 
bak dette. 
 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd ønsker å gjennomføre åpen kirke i fastetiden 2024 etter mal fra 
tidligere år; 
Kirken åpner kl. 20:30 
Mulighet for stillhet, lystenning og ettertanke fram til kl.21:00.  
Fra kl. 21:00 til kl. 21:30 er det musikk, betrakting og bønn. 
 
Tom Torkehagen har takket ja til jobben med Åpen kirke i fastetida 2024, og 
begynner arbeidet. 
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10/23 Bispevisitas 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2023-2027 15.11.2023 10/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd har følgende saker de ønsker tas opp i møte med biskop:  
 
 
Gjøvik menighetsråd har følgende innspill til rapporten soknepresten skriver: 
 
Møtebehandling 

Gjøvik menighetsråd ble forelagt presentasjonen som det gamle rådet fikk utarbeidet 
i forbindelse med biskopens prostibesøk i mai 2024. Det er enighet om at denne gir 
et godt utgangspunkt for det videre arbeidet.  
 
Det å få nok kandidater til nytt menighetsråd, står listet opp under «utfordringer». Her 
kan man i stedet si at man er glade for det nye menighetsrådet. Rådet vil også få 
frem at de ønsker å gjøre et fremstøt for å få barn og unge inn i kirken og 
gudstjenesten. Rådet ønsker også at tv-gudstjenestene blir nevnt. 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd har følgende saker de ønsker tas opp i møte med biskop:  
- Glad for det nye menighetsrådet 
- Ønsker å jobbe for å få barn og unge inn i kirken og gudstjenesten. 
- Tv-gudstjenestene 
- Rådet viser for øvrig til presentasjon av menigheten. 
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Orienteringssaker 

11/23 Orienteringer til Gjøvik menighetsråd 15.11.2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2023-2027 15.11.2023 11/23 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd tar saken til orientering 
 
Møtebehandling 

Gjøvik menighetsråds medlemmer fikk håndbok for nye menighetsråd, og gjør seg 
kjent med punkt 2.17 om taushetsplikt og offentlighetsloven. 
 
Saksbehandler orienterer om at det vil komme invitasjon til samling for de nye 
menighetsrådene med diakoni og trosopplæring 9. januar. 
 
Gjøvik menighetsråds desembermøte utgår. 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd tar saken til orientering. 
 

 
Eventuelt 

1. Lys Våken: 
Menighetsrådsleder Kirsten Aarflot forklarte bakgrunnen for Lys Våken, og hvordan 
Engehaugen og Gjøvik har samarbeidet om arrangementene Lys Våken og 
Tårnagenter. Det har ikke tidligere vært forventet at så mange frivillige stiller fra 
Gjøvik til Lys Våken, da Gjøvik stort sett har hjulpet til med litt matservering. Flere 
medlemmer av Gjøvik menighetsråd stiller likevel opp som frivillige; 
Dagny Stuve Nesje og Kai Lille-Homb tar en nattevakt hver, og Anne Veronica 
Sandvold stiller som frivillig på dagtid. I tillegg stiller også Kristin Ydse Jemtland fra 
Gjøvik menighet. 
 

2. Presentasjon av Gjøvik menighetsråd 2023-2027 i gudstjeneste: 
Sokneprest Ole Jacob Nyhus foreslår at presentasjonen kan skje i gudstjenesten  
26. november, og rådet bestemmer seg for denne ettersom de aller fleste har 
anledning til å stille. Det er hyggelig med kirkekaffe på en slik dag, og  
Anne Veronica Sandvold og Kai Lille-Homb tar med seg hver sin kake til kaffen. 


